



JAILS ACT

LOI SUR LES PRISONS

Entire Act repealed by SY 2009, c.3, s.55 (January 11, 2010)

Loi entièrement abrogée par LY 2009, ch. 3, art. 55 (11 janvier 2010)

Jails

1 Every building and other enclosure on the land described as follows is designated as a prison, jail or lock-up for the confinement of persons charged with the commission of any offence under a statute or other law in force in the Yukon or sentenced thereunder to a term of imprisonment not exceeding two years less one day: the whole of lot 509 in group 804 in the Yukon according to a plan of survey registered in the land titles office under number 53002. *R.S., c.76, s.1.*

Prisons

1 Tout bâtiment et autre enceinte sur le terrain décrit ci-dessous est désigné prison ou lieu d'incarcération pour l'internement des personnes accusées de la perpétration d'une infraction à une loi ou autre règle de droit en vigueur au Yukon ou condamnées à une peine d'emprisonnement maximale de deux ans moins un jour : tout le lot 509, groupe 804, au Yukon conformément à un plan d'arpentage enregistré au bureau des titres de biens-fonds sous le numéro 53002. *L.R., ch. 76, art. 1*

QUEEN'S PRINTER FOR THE YUKON — L'IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE YUKON